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Koviksh amns s amfällighetsfö renin g

Protokoll fort vid stämma den 28 maj 20L6

1. Föreningens ordforande Sven Albinsson öppnade mötet och hälsade alla
välkomna.

2. Till ordforande for mötet valdes Sven Albinsson

3. Till sekreterare for mötet valdes Lars Larsson.

4. Till att justera dagens protokoll valdes Annika Persson och Ulla
Harström.

5. Kallelsen och forslag på dagordning godkändes.

6. Lars Larsson läste upp verksamhetsberättelsen for det gångna året.

7. Styrelsens kassaredogörelse lästes upp av foreningens kassör Jan

Magnusson

8. Revisionsberättelsen lästes upp av foreningens revisor Jan Berntsson.

9. Stämman beviljade ansvarsfrihet for styrelsen.

1 0.Va1 av styrelseledamöter.

Ti11:

Ordforande 2 är omvaldes Sven Albinsson
Ledamot 2 är omvaldes UIla Harström

Styrelsesuppleant 1 år valdes Annika Persson
Styrelsesuppleant 1 år omvaldes Ingegärd Jansson
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Styrelsen består av Ordforande
Sekreterare
Kassör
Ledamot
Ledamot
Styrelsesuppl.
Styrelsesuppl.

Sven Albinssson
Lars Larsson
Jan Magnusson
Carl-Erik Grundell
Ulla Harström
Annika Persson
Ingegärd Jansson

1 1.Val av revisor

Till: Revisor 1 år valdes Jan Berntsson

l2.Trots flera medlemmars arbetsinsatser har kostnaderna for anläggandet av
öreningens boulebana inneburit att det uppstått ett underskott på ca 9000
kronor. Underskottet täckts genom att en av styrelsens medlemmar lagt ut
for de fakturor som föreningen saknat täckning for.

För att så snart som möjligt kunna reglera skulden och kunna arbeta
vidare med att utveckla grönytan foreslog styrelsen en höjning av
medlemsavgiften med 200 kronor for år 2017. En av foreningens
medlemmar föreslog emellertid att medlemsavgiften höjs till 300 kronor.

Efter votering beslutade Stämman att medlemsavgiften for är 2017 skall
vara 300 krlfastighet for är 2017.

Rösterna fordelade sig med 13 st. for 300 kronor och 5 st. ftir 2OOkronor.

Nytt beslut om medlemsavgiften fattas vid nästa stämma med avsikt att
succesivt sänka årsavgiften till lägre nivåer.

13.Stämman beslutade att genomfora höstens traditionella städdag den 8

oktober 2016 med start kl 10:00.

l4.Ingegard Jansson foreslog att en forvaringslåda for tillbehör placeras vid
boulebanan.

15.Föreningen har erhållit ett mindre parti med marktegel vilket räcker for att
lägga ut vid ena kortsidan av boulebanan.

16.Stämman beslutade att bilda en boulekommittd som tar fram forslag på
alrangemang som gäller boulebanan. Ett forsta uppdrag blir att arrangera
en invigningsfest av boulebanan.
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Till boulekommittdn valdes Stefan Hultskär, Annika Persson, Ulla
Harström, Anki Friskopp samt Ingegärd Jansson.

l7.Stefan Hultskär tog upp frägan om att foreningen anskaffar en
hjärtstartare, körtiden for ambulans ut till Kovikshamn är relativt lång och
en hjärtstartare skulle kunna forvaltas av ftireningen. (efter mötet
diskuterades eventualiteten att söka bidrag från kommunen for att
finansiera en hj ärtst artar e.)

18.Stämmoprotokollet mailas ut till de som lämnat sin e-mailadress samt
hålls tillgängligt hos Sven Albinsson, Koviksgränd3,442 71Kärna.

19.Mötet avslutades av Sven Albinsson som tackade for uppslutningen.

Orforande for mötet
Sven Albinsson

Sekreterare
Lars Larsson

5o*W
Justeras
Annika Persson

Justeras
Ulla Harström


